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POST EXPO 2018

We are proud to send you SO’LIVE, the SOLYSTIC’s e-newsletter. 
Nous avons le plaisir de vous adresser SO’LIVE, la e-letter de SOLYSTIC.

Join us in Hamburg, on the Post-Expo’18 exhibition!

SOLYSTIC gives you an appointment from October 9th to 11th in
Hamburg, at Post-Expo'2018.

This international event for the parcel and mail industries is the
opportunity for us to share with you our latest innovations, technologies
and services available (www.solystic.com).

Maurizio Puppo, SOLYSTIC’s Director of Strategy and Business
Development, will discuss the issue of transformation and flexibility of

B2C parcels activities during a conference, Thursday, October 11th at
3:20 pm.

We are waiting for you at Hall B3 Stand 140. Admission to the exhibition is free ( register here). 
For more information on our presence : contact.communication@solystic.com.

Rejoignez nous à Hambourg, au Salon Post-Expo’18 !

SOLYSTIC vous donne rendez-vous du 09 au 11 octobre prochains à Hambourg, sur Post-Expo’2018.
Ce rendez-vous international des industries du colis et du courrier est pour nous l’occasion de vous faire
partager nos dernières innovations, technologies et services disponibles (www.solystic.fr).

Maurizio Puppo, Directeur Stratégie et Business Development de SOLYSTIC reviendra sur la problématique de transformation et de
dimensionnement des activités colis B2C au cours d’une intervention, le jeudi 11 octobre à 15h20.

Nous vous attendons donc Hall B3 Stand 140. L’entrée à l’exposition est gratuite (formulaire d’inscription). 
Plus d’information sur notre présence : contact.communication@solystic.com.
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